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§ 10   

Partiell revidering av lokala riktlinjer för 
föreningsbidrag 

Beslut 

1. Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

2. Att beslutanderätten rörande aktivitetsbidrag för föreningar 

fortsatt ligger hos nämnden. 

3. Omedelbar justering. 

4. Att därutöver anföra 

 

Förenings- och aktivitetsbidraget är viktiga för de lokala 

föreningarna och den lokala demokratin och vi anser att beslut 

kring dessa inte bör fattas på delegation utan av nämnden. 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden fastställde nya omarbetade riktlinjer 14 april 

2016. En partiell revidering av föreningsbidragets riktlinjer 

föreslås för att bättre anpassa bidragsgivningen till aktuella 

behov samt för att förbättra stadsdelsnämndens fortsatta 

arbetsprocesser och rutiner. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 oktober 2016. 

Dnr 2016-572-1.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade att nämnden antar Miljöpartiets, 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets förslag till beslut. 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

yrkade bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till 

beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) konstaterade att det fanns tre förslag till 

beslut, förvaltningens förslag, Miljöpartiets, 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets förslag samt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden hade antagit Miljöpartiets, 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets förslag till beslut. 
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Reservation 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 

 

Förslag till beslut  

 

Att stadsdelsnämnden avslår de förändringar som vidtagits 

gällande föreningsbidragets riktlinjer. 

 

Att texten i riktlinjerna omarbetas för att förtydliga för den 

sökande och göra innehållet mer läsvänligt, men också för att 

förbättra förvaltningens fortsatta arbete med föreningsbidraget. 

 

Att föreningsbidragets olika delar förtydligas genom 

benämningarna verksamhetsbidrag och aktivitetsbidrag. 

 

Att stadsdelsnämnden fortsatt beviljar aktivitets- samt 

föreningsbidrag. 

 

Att ansöknings- och redovisningsblanketterna är utformade för 

att vara konsekventa och redogöra för en helhetssyn av hur 

föreningen arbetar, det vill säga ska innehållet av 

redovisningsblanketten spegla ansökningsblanketten.  

 

Att ansökningsdatum för verksamhetsbidraget fortsättningsvis 

kommer att sökas i förskott. 2016 års ansökningsdatum blir 

därför den 30 november, samt att 2017 års ansökningsdatum 

föreslås till den 30 december 2016 under övergångsåret. 

Fortsättningsvis föreslås den 30 november som 

ansökningsdatum för det nästkommande kalenderåret.  

 

Att ansökningsdatum vid fyra olika tillfällen under året för 

aktivitetsbidraget föreslås.  

 

Att ärendet omedelbart justeras. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom Moderaternas och 

Liberalernas reservation. 

 
Särskilt uttalande 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 
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Det är viktigt att Östermalms ideella föreningar och 

utomstående organisationer inte är långsiktigt beroende av 

bidrag utan står stadigt med egen, långsiktig finansiering. Det är 

mest hållbart för såväl föreningarna som för skattebetalarna.  

 

Samtidigt betonar vi vikten av att bidrag från andra givare anges 

när föreningar lämnar in sin ansökan till stadsdelsförvaltningen. 

Det ska inte vara möjligt att få flera bidrag för samma ändamål. 

Vidare ställer vi oss positiva till att riktlinjerna betonar vikten av 

lokal förankring och att bidrag från förvaltningen endast ska 

fungera som ett komplement.  

 

Ideella föreningars och utomstående organisationers egna 

tillgångar ska alltid användas i verksamheten i första hand. 

Därför ställer vi oss frågande till att förvaltningen dubblerat 

gränsen för vad en förening får ha i tillgångar från ett 

prisbasbelopp till två prisbasbelopp utan att ange skälen till 

detta. Vi i Alliansen anser att föreningsbidrag ska användas i 

föreningarnas verksamheter och inte användas för att bygga upp 

ett starkt eget kapital.  

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom Moderaternas och 

Liberalernas särskilda uttalande. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


